
Mail fra kommunen til bestyrelsen, 

modtaget 15/12-2015  

  

Vi er nu i gang med at sætte de første nye master og armaturer op. Vi arbejder i 

øjeblikket på Bueparken og Vinterbuen.  

I vil sandsynligvis få en masse henvendelser fra medlemmer af 

grundejerforeningen, idet arbejdet naturligvis vil være til gene, mens det står på. 

Det kan desværre ikke være anderledes.  

De største gener vil være, at lyset enten ikke lyser, at lyset lyser hele døgnet og 

at det lyser meget kraftigt. Det er alt sammen børnesygdomme, som skyldes, at 

vi arbejder. At lyset i begyndelsen er meget kraftigt skyldes, at lysstyringen 

først kan kobles til, når vi har skiftet lamper i et større område. Der kan gå 

adskillige uger inden lyset bliver reguleret ned.   

En anden ting er, at med de nye masteplaceringer og –højder, vil alle grundejere 

formegentlig skulle omstille sig, og med tiden få flyttet rundt på gardinerne i 

husene.   

  

Jeg opdaterer hjemmesiden i dag med sidste nyt, og overvejer, om vi bør skrive 

ud til alle beboerne igen. Vi er dog lidt pressede på tid i øjeblikket, så det er 

ikke sikkert, at jeg når det lige nu. I er også meget velkomne til at lægge 

nærværende meddelelse på jeres hjemmeside eller videresende den til beboerne.  

Kig på www.ballerup.dk/vejbelysning (se under Aktuelt) 

Med venlig hilsen 

Katrine Bierberg Larsen 

Projektleder IPMA, Landskabsarkitekt 
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